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Izoh Примечание Note 2023-2024 yillar uchun dastlabki ma'lumotlar данные за 2023-2024 годa предварительные for 2023-2024 preliminary data
Izoh Примечание Note ma'lumotlar o‘sib boruvchi yakun asosida keltirilgan данные приведены нарастающим итогом cumulative data

Izoh Примечание Note 2018- yildan boshlab yillik ma'lumotlar MHT-2008 uslubiyatiga muvofiq, kuzatilmaydigan
iqtisodiyotni hisobga olgan holda qayta ko'rib chiqilgan

С 2018 года годовые данные пересмотрены с учетом ненаблюдаемой экономики в соответствии с
методологией СНС- 2008

Since 2018, annual the data have been revised taking into account the non-observed economy in
accordance with the 2008 SNA methodology
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Методология
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Calculation
methodology

(briefly)

Doimiy narxlar “Milliy hisoblar tizimi – 2008” xalqaro uslubiyoti bo‘yicha shartli ravishda
taqqoslanadigan narxlar bo'lib, o‘tgan yilning mos davri yoki o‘tgan yil narxlaridagi hajmli
ko'rsatkichlarni ifodalaydi. Ushbu ko‘rsatkich iqtisodiy tahlillarda narx omilining ta'sirini

chiqarib tashlagan holda turli davrdagi hajmlarni solishtirish uchun ishlatiladi.

Согласно международной методологии «Системы национальных счетов – 2008», постоянные цены являются
условно сопоставимыми ценами и представляют собой показатели объема в ценах соответствующего

периода предыдущего года или предыдущего года. Этот показатель используется в экономическом анализе
для сравнения объемов в разные периоды, исключая влияние ценового фактора.

According to the international methodology of the "System of National Accounts - 2008", constant
prices are conditionally comparable prices and represent volume indicators at prices of the

corresponding period of the previous year or previous year. This indicator is used in economic analysis
to compare volumes in different periods, excluding the influence of the price factor.
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